

资料册批发和兴盛A430 A4 30页 超 资料册 试卷袋

产品名称	资料册批发和兴盛A430 A4 30页 超 资料册 试卷袋
公司名称	义乌市欧盛文化用品有限公司
价格	3.00/个
规格参数	品牌:和兴盛hexingsh 材质:pp塑料 规格:a4
公司地址	浙江省义乌市江东街道东洲花园观山苑6栋4单元401室
联系电话	86 0579 85164654 13586961678

产品详情

型号：a430 hexingsh和兴盛

品名：实惠型 30页 资料册

规格：a4

颜色：红、蓝、绿、黑、灰

包装规格：4/60/240

外箱尺寸：52*37*34以下是新料系列：

公司简介

和兴盛文具实业有限公司创立于1999年的和兴盛公司以办公文具为主营产品的文具公司，是文具行业中后起之秀的新星，在“以人为本，锐意创新”的经营理念指导下，公司坚持时尚、简约、创造新空间的设计理念，胸怀“做好产品，服务全球”是和兴盛人的博大精神，经过多年的稳健发展，和兴盛文具已在经销商及广大消费者心中建立良好的信誉和口碑，并以其日渐壮大的实力跃身中国文具行业前列。

在先进的生产工艺及专业技术队伍为后盾，提供产品近千种在全国各大中城市已经建起了庞大的营销网络，和兴盛文具提出的“环保绿色文具，关爱生命健康”文具新理念更是深受业界人士的推崇。

和兴盛生产基地位于汕头市潮南区，总占地面积20亩，拥有先进生产设备200余台，已通过iso:2000国际质量体系认证，和兴盛的第二期工程也开始进入筹备阶段；随着企业的综合实力的不断提升，和兴盛拥有

自主进出口权，提供更优质的产品，更优质的服务，产品远销欧美、中东、非洲及东南亚等30多个国家及地区，并先后在国内市场设立营销分公司，和兴盛正朝着国际顶级的文具供应商行列迈进。

hexingsheng industrial co., ltd. was founded in 1999 and is a stationery company mainly specializing in office stationeries. it is an up-and-coming new star in stationery industry. this company persists in the design conception of “ fashion, simplicity, and new-space creation ” and the broad spirit and tenet of “ making fine product, offering service throughout the world ” . for years of steady development, hexingsheng stationery has already set up a large sales network among the large or middle cities all over the country. hexingsheng stationery presents a new stationery conception “ environmental-protection & green stationery, concern on human health ” , which gains a high praise from traders in the same industry.

production base of hexingsheng locates in chaonan district of shantou city; it occupies an area of 20 mu (1 mu equal to 667 square meters), and owns more than 200 units of advanced equipment. it is preparing to implement authentication of iso international quality system, and its second-stage construction project starts the preparation phase. with continuous advance of the enterprise ' s comprehensive strength, hexingsheng with independent import and export rights, is offering more excellent products and more excellent service to customers, products are exported to europe, america, middle east, africa and southeast asia more than 30 countries and regions, and has set up marketing offices in the domestic market, and it is striding forward the goal of international top-level stationery supplier.

"【资料册批发】和兴盛A430 A4 30页 超最低价 资料册 试卷袋"的颜色为红蓝绿灰黑，材质是PP塑料，加印LOGO为可以，加工定制是是，造型为办公系列，适用送礼场合是广告促销，型号为A430，规格是A4，收容量为30.5*23*2.1cm，品牌是和兴盛hexingsh，表皮材质为PP塑料